
Protokół Nr XXXIV/21
z XXXIV Sesji Rady Miasta Sejny

z dnia 28 grudnia 2021 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 28 grudnia 2021 r. o godz. 1000

Obrady sesji zakończyły się w dniu 28 grudnia 2021 r. o godz. 1310

Obrady odbyły się w sali widowiskowej w Ośrodku Kultury w Sejnach.

W obradach wzięło udział 13 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska 
2. Radny Stanisław Bulwin
3. Radny Paweł Dzienisiewicz
4. Radna Małgorzata Klucznik
5. Radna Anna Krutul
6. Radny Marian Auron
7. Radny Piotr Maksimowicz
8. Radny Józef Masianis
9. Radny Bogusław Sojko
10. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński
11. Radna Jolanta Piktel - Dabulis
12. Radny Janusz Zabłocki
13. Radny Marek Zubrzyński

Radni nieobecni: 1. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz,
                2. Radny Tomasz Korzeniecki.

Ponadto w obradach udział wzięli: 

1. Pani Aneta Kimszal - Sekretarz Miasta Sejny,
2. Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny,
3. Pani Dominika Sidor - Kierownik RPG,
4. Pani Ula Ćwiklicz                               - Radca Prawny.

Do pkt. 1.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  otworzyła  obrady
XXXIV Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Otwieram XXXIV Sesję Rady Miasta Sejny”.

Przywitała Radnych oraz zaproszonych gości, stwierdziła prawomocność obrad.

Do pkt 2.
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Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad. Zaproponowała żeby pkt 16
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w żłobkach prowadzonych przez
Miasto Sejny oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie został przeniesiony na pkt 5
po pkt 4 Wystąpienie zaproszonych gości.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie ( 13 głosów za ) przyjęła porządek
obrad XXXIV Sesji Rady Miasta Sejny.

Wyniki głosowań w załączeniu.

Porządek obrad XXXIV Sesji Rady Miasta Sejny:

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.     

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 23 listopada 2021
r.

4. Wystąpienie zaproszonych gości.

5. Podjęcie  uchwały w  sprawie  ustalenia  opłaty  za  pobyt  dzieci  w  żłobkach
prowadzonych przez Miasto Sejny oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.

6. Sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji

- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

7. Interpelacje i zapytania radnych.

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej diety przysługującej radnym.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 rok.

10. Podjęcie  uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta
Sejny na lata 2022 - 2031.

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,
b) głosowanie nad projektem uchwały.

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok 2022.
a) przedstawienie projektu budżetu wraz z objaśnieniami,
b) przedstawienie opinii Komisji Planu, Budżetu i Finansów,
c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,
d) dyskusja nad projektem uchwały,
e) głosowanie nad projektem uchwały.
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12. Podjęcie  uchwały w  sprawie  pokrycia  części  kosztów  gospodarowania  odpadami
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi.
13. Podjęcie  uchwały w  sprawie  określenia  zasad  nabywania,  zbywania  i  obciążania
nieruchomości  stanowiących  własność  Miasta  Sejny  oraz  ich  wydzierżawiania  lub
wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony.
14. Podjęcie  uchwały w sprawie  Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
zachodniej części Miasta Sejny w rejonie ulicy Wojska Polskiego.

15. Podjęcie  uchwały w  sprawie  wyznaczenia  targowisk  do  prowadzenia  działalności
handlowej,  usługowej  i  gastronomicznej  na  terenie  miasta  Sejny  oraz  zatwierdzenia
regulaminów targowisk. 

16. Podjęcie  uchwały w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego terenów przy Ośrodku Kultury w Sejnach przy ul. 1 Maja. 

17. Wolne wnioski i oświadczenia.

18. Zakończenie obrad. 

 Do pkt 3.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad,  którym jest  przyjęcie protokołu z obrad  XXXIII  Sesji  Rady Miasta  Sejny  
z dnia 23 listopada 2021 r.

Głosowanie: 12 głosów za, 1 głos wstrzymujący się.

Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu i większością głosów przyjęli protokół z obrad
XXXIII  Sesji  Rady  Miasta  Sejny  z  dnia  23  listopada  2021  r.  (głosowanie  imienne  w
załączeniu).

Do pkt 4.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest wystąpienie zaproszonych gości.

w/w punkcie nikt nie zabrał głosu.

Do pkt 5. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest  podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia opłaty za pobyt dzieci w
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żłobkach  prowadzonych  przez  Miasto  Sejny  oraz  maksymalnej  wysokości  opłaty  za
wyżywienie.

Pan  Marek Sznejder – Inspektor ds. oświaty i spraw społecznych – przedstawił projekt
uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w żłobkach prowadzonych przez Miasto
Sejny oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie: W związku ze wzrostem kosztów
funkcjonowania Żłobka Miejskiego konieczne jest podwyższenie opłat za pobyt dziecka w
żłobku oraz maksymalnej kwoty opłaty za wyżywienie. Przypomniał, że wniosek o refundację
kosztów można składać od 1 stycznia 2022 r.

Przewodnicząca Rady Miasta  –  Pani Jolanta  Beata Bagińska –  w sprawie  informacji
przekazywanej za pomocą sms-ów.  Radna Miasta Sejny, która wie co się dzieje w żłobku
wyjaśniła, że rodzice byli informowani osobiście w żłobku, informacja była też wywieszona
na drzwiach sali żłobka. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia
opłaty  za  pobyt  dzieci  w  żłobkach  prowadzonych  przez  Miasto  Sejny  oraz  maksymalnej
wysokości  opłaty  za  wyżywienie.  (opinie  komisji,  głosowanie  imienne  oraz  uchwała  w
załączeniu). 

Do pkt 6. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  -
informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

Głos zabrał  Pan Arkadiusz Adam Nowalski  -  odczytał sprawozdanie z prac Burmistrza
Miasta od ostatniej sesji oraz informację o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie
międzysesyjnym (w załączeniu do protokołu).

Do pkt 7.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym są interpelacje i zapytania Radnych.

Interpelacje złożone zostały przez Radnego Mariana Aurona. Zapytania Radnego Mariana
Aurona: 
1. dot. przejęcia gruntów i podpisania aktu notarialnego.
2. dot. tajemnicy skarbowej i audytu w Urzędzie Miasta. 
3. dot. braku na stronie BIP protokołów i interpelacji z lat 2010 – 2014.
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Interpelacje stanowią załączniki do protokołu. Zostały odczytane przez Radnego, a ich
treść  została  ogłoszona  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  Urzędu  Miasta  Sejny  oraz
wywieszone na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta.

Godz.: 11:31 salę obrad opuszczają: Radna Anna Krutul, Radna Jolanta Piktel – Dabulis,
Radny Arkadiusz Sulżyński. Na salę obrad wracają o godz.: 11:37.

Do pkt 8.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej diety
przysługującej  radnym.  Poinformowała,  że  treść  uchwały  została  Radnym  wcześniej
przedstawiona, na posiedzeniach komisji.

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała,  że
kwestię  diet  radnych  regulują  przepisy  Rozporządzenia  Rady  Ministrów  z  dnia  27
października 2021 r. w sprawie maksymalnej wysokości diet przysługujących radnemu gminy
(Dz. U. z 2021 r. poz. 1975).

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny: Poprosił, żeby przedstawić
na Sesji nazwiska wnioskodawców.  

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – odczytała wniosek i
wnioskodawców: Radny Paweł Dzienisiewicz, Radna Małgorzata Klucznik, Radny Stanisław
Bulwin, Radny Marek Zubrzyński, Radny Bogusław Sojko, Radny Marian Auron. 

Poinformowała, że rozmawiała z Panią Skarbnik Miasta Sejny o środkach pieniężnych
na  diety  radnych.  Poinformował,  że  podwyżka  wynagrodzeń  dotyczy  też  Burmistrza.
(wniosek w załączeniu).

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny:  poinformował,  że  jego
wynagrodzenie zostało ustalone na minimum. Poprosił, żeby jego wynagrodzenia nie mieszać
z podniesieniem diet Radnym.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała, że w
przypadku diet radnych zmieniła się kwota bazowa, która teraz wynosi 2,4.
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Radny Marian Auron: odczytał opinie radcy prawnego w sprawie wynagradzania osób
z wyboru: wójtów, burmistrzów, prezydentów i radnych. (opinia w załączeniu).

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała,  że
takie uchwały są podejmowane prawie we wszystkich gminach już od listopada.

Pan  Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny:  kto  się  podpisał  pod tą
opinią radcy prawnego?

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska :  jest  to  podstawa
prawna  wyrównania  wynagrodzenia  burmistrza  podpisana  przez  Marka  Rotkiewicza.
Odczytała opinię.  Poinformowała,  że wynagrodzenie Burmistrza obowiązuje od 1 sierpnia
2021 r., natomiast diety radnych od 1 stycznia 2022 r. (opinia w załączeniu do protokołu).

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów podjęła uchwałę  w sprawie
ustalenia ryczałtowej diety przysługującej radnym. (opinie komisji, głosowanie imienne oraz
uchwała w załączeniu). 

Do pkt 9.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta
Sejny na 2021 rok. Poinformowała, że projekt uchwały przedstawiła i szeroko omówiła Pani
Skarbnik Miasta na obu posiedzeniach komisji.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w
budżecie miasta Sejny na 2021 rok.  (opinie komisji,  głosowanie imienne oraz uchwała w
załączeniu). 

 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – zarządziła 10 min. przerwę.
Przerwa od godz.: 11:50 do 12:00.

Do pkt 10.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad,  którym jest  podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2031. 
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a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  odczytała  opinię
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej.  Poinformowała,  że  Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –
Skarbnik Miasta na posiedzeniach komisji poinformowała, że wszystkie uwagi RIO zostały
ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 – 2031. (opinia RIO w
załączeniu).

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  Pan  Bogusław Sojko odczytał  opinię  Komisji  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2031. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2031. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński odczytał opinię Komisji w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta Sejny na lata 2022 - 2031. 

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta Sejny na lata 2022 -  2031. (opinie
komisji, głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu). 

Do pkt 11.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta
Sejny na rok 2022. 

a) przedstawienie projektu budżetu wraz z objaśnieniami.

Projekt  uchwały  był  przedstawiony i  szeroko omówiony na  posiedzeniach  komisji
przez Panią Bożenę Renatę Miszkiel – Skarbnika Miasta Sejny.

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  odczytała  opinię
Regionalnej Izby Obrachunkowej. (w załączeniu)

c) dyskusja nad projektem uchwały.

w/w punkcie nikt nie zabrał głosu.
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Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji w sprawie uchwalenia budżetu Miasta
Sejny na rok 2022. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska Pan Piotr Maksimowicz odczytał opinię Komisji w sprawie uchwalenia budżetu
Miasta Sejny na rok 2022. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński odczytał opinię Komisji w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok 2022. 

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
uchwalenia  budżetu  Miasta  Sejny  na rok 2022.  (opinie  komisji,  głosowanie  imienne oraz
uchwała w załączeniu). 

Do pkt 12.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały  w sprawie pokrycia części kosztów
gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej
opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi.  Projekt  uchwały  był  szeroko
przedstawiony i omówiony na posiedzeniach komisji.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – taki projekt uchwały
jest  przygotowany  pierwszy  raz  chociaż  część  kosztów  gospodarowania  odpadami
komunalnymi była pokrywana z dochodów własnych.

Pani  Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta:  Wobec tego, iż obecnie środki na
pokrycie kosztów za gospodarowanie odpadami komunalnymi są niewystarczające ,  chcąc
uniknąć  drastycznych  zmian  stawek  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  proponuje  się
podjęcie  uchwały  o  pokryciu  części  kosztów  z  dochodów  własnych  niepochodzących  z
pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  Pan  Bogusław Sojko odczytał  opinię  Komisji  w sprawie  pokrycia  części  kosztów
gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  pokrycia  części
kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z
pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
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Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  pokrycia  części  kosztów  gospodarowania
odpadami  komunalnymi  z  dochodów  własnych  niepochodzących  z  pobranej  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów podjęła uchwałę w sprawie
pokrycia  części  kosztów  gospodarowania  odpadami  komunalnymi  z  dochodów  własnych
niepochodzących  z  pobranej  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi. (opinie
komisji, głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu). 

Do pkt 13.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad nabywania,
zbywania  i  obciążania  nieruchomości  stanowiących  własność  Miasta  Sejny  oraz  ich
wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony.
Projekt uchwały był szeroko przedstawiony i omówiony na posiedzeniach komisji.

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
określenia  zasad nabywania,  zbywania i  obciążania nieruchomości stanowiących własność
Miasta Sejny oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata lub
na  czas  nieoznaczony.  Omówiła  zasady  nabywania  i  zbywania  nieruchomości,  zasady
obciążania nieruchomości, zawierania umów najmu, dzierżawy i użyczenia nieruchomości,
zasady wynajmowania.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji w sprawie określenia zasad nabywania,
zbywania  i  obciążania  nieruchomości  stanowiących  własność  Miasta  Sejny  oraz  ich
wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji  w sprawie  określenia  zasad
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących własność Miasta Sejny oraz
ich  wydzierżawiania  lub  wynajmowania  na  okres  dłuższy  niż  trzy  lata  lub  na  czas
nieoznaczony.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  określenia  zasad  nabywania,  zbywania  i
obciążania nieruchomości stanowiących własność Miasta Sejny oraz ich wydzierżawiania lub
wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów podjęła uchwałę w sprawie
określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących własność
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Miasta Sejny oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata lub
na czas nieoznaczony. (opinie komisji, głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu). 

Do pkt 14.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  Miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego zachodniej  części  Miasta  Sejny w rejonie  ulicy Wojska
Polskiego.

Pani  Dominika  Sidor  -  Kierownik  RPG przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie
Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  zachodniej  części  Miasta  Sejny  w
rejonie  ulicy  Wojska  Polskiego:  Opracowanie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego zachodniej części Miasta Sejny w rejonie ulicy Wojska Polskiego ma przede
wszystkim na celu umożliwienie realizacji zespołu zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej
o identyfikującej przestrzennie architekturze na obszarze wskazanym do opracowania planu
miejscowego.  Ustalenia  nowego  planu  winny  umożliwić  utrzymanie  dotychczasowego
przeznaczenia planistycznego obszarów przeznaczonych pod zabudowę i uzupełnienie jego
programu funkcjonalnego oraz skorygowanie ustaleń dotyczących obsługi komunikacyjnej, w
dostosowaniu  do  istniejących  uwarunkowań,  w  tym  istniejących  podziałów  na  działki
budowlane.

Radny  Marian  Auron:  stwierdził,  że  Miasto  Sejny  nie  posiada  aktualnego  planu
zagospodarowania  przestrzennego.  Posiada  plany  zagospodarowania   przestrzennego
wycinków  miasta.   Zwrócił  uwagę,  że  w  §  2  Plan  sporządza  się  w  celu  aktywizacji
gospodarczej miasta poprzez ustalenie terenów przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową
wielorodzinną w dostosowaniu do inicjatywy lokalnych przedsiębiorców. 

Salę obrad opuszcza i za chwilę wraca Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta.

Pani  Dominika  Sidor  -  Kierownik  RPG:  Miasto  posiada  aktualne  studium
zagospodarowania  przestrzennego.  Staramy  je  dostosować  do  aktualnych  potrzeb
inwestycyjnych.  Teraz  odchodzi  się  od  opracowywania  planów  dla  całego  Miasta.
Preferowane jest żeby plany dzielić na mniejsze fragmenty. Do § 2 to zawsze ktoś wychodzi z
inicjatywą zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. 

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta:  Mamy  dwa  plany
zagospodarowania  przestrzennego  miasta.  Miasto  Sejny  powinno  być  przyjazne  dla
przedsiębiorców pod warunkiem, że inicjatywy tych osób leżą w interesie społeczności.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  zmiany  w
zagospodarowaniu przestrzennym idą naprzeciw zamierzeniom inwestycyjnym.
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Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  Miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego zachodniej  części  Miasta  Sejny  w rejonie  ulicy  Wojska
Polskiego.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska Pan  Piotr Maksimowicz odczytał opinię Komisji w sprawie  Miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego zachodniej  części  Miasta  Sejny  w rejonie  ulicy  Wojska
Polskiego.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  Miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego zachodniej części Miasta Sejny w rejonie ulicy Wojska Polskiego.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów podjęła uchwałę w sprawie
Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  zachodniej  części  Miasta  Sejny  w
rejonie  ulicy  Wojska  Polskiego.(opinie  komisji,  głosowanie  imienne  oraz  uchwała  w
załączeniu). 

Do pkt 15.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia targowisk do
prowadzenia działalności handlowej,  usługowej i  gastronomicznej  na terenie miasta Sejny
oraz zatwierdzenia regulaminów targowisk. 

Pani  Dominika  Sidor  -  Kierownik  RPG przedstawiła  projekt  uchwały w sprawie
wyznaczenia targowisk do prowadzenia działalności handlowej, usługowej i gastronomicznej
na  terenie  miasta  Sejny  oraz  zatwierdzenia  regulaminów  targowisk:  Pod  targowiska  są
wyznaczone dwa miejsca: przy ul. Wileńskiej i Ul. Parkowej. Załącznikiem do uchwały są
regulaminy tych targowisk.

Salę obrad opuszcza Radny Bogusław Sojko, godz.: 12:49.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  wyznaczenia
targowisk do prowadzenia działalności handlowej,  usługowej i gastronomicznej na terenie
miasta Sejny oraz zatwierdzenia regulaminów targowisk. 
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Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała,  że
opinia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury też była pozytywna. 

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
wyznaczenia targowisk do prowadzenia działalności handlowej, usługowej i gastronomicznej
na  terenie  miasta  Sejny  oraz  zatwierdzenia  regulaminów  targowisk. (opinie  komisji,
głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 16.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego terenów przy  Ośrodku
Kultury w Sejnach przy ul. 1 Maja.

Pani  Dominika  Sidor  -  Kierownik  RPG przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów
przy Ośrodku Kultury w Sejnach przy ul. 1 Maja: Jest to uchwała intencyjna, która umożliwi
rozpoczęcie prac nad przystąpieniem do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowaniu
przestrzennym przy Ośrodku Kultury. Są to działki bezpośrednio sąsiadujące z Ośrodkiem
Kultury należące do Miasta Sejny i działka po drugiej stronie ulicy.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  zwróciła  się  z
pytaniem czy na działce po drugiej stronie ulicy powstaną miejsca parkingowe i czy to nie
będzie kolidowało z budynkiem i mieszkańcami tam mieszkającymi?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta: poinformował, że budynek będzie
przeznaczony do rozbiórki. Działka jest bardzo wąska co uniemożliwia odbudowę. W Sejnach
ma powstać kilka lokali mieszkalnych, które posłużą do przeniesienia ludzi, którzy są w tych
warunkach.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała, że na
komisjach było zadawane pytanie dlaczego plan zagospodarowania Ośrodka Kultury nie jest
połączony z targowicą. Pani Dominika Sidor odpowiedziała, że ze względu na inwestycję
planowaną w Ośrodku Kultury postanowiono podzielić plan na mniejsze fragmenty.

Radny Marek Zubrzyński: Czy załącznik graficzny do uchwały będzie stanowił część
integralna Uchwały? I czy on zostanie poprawiony bo obejmuję część drogi wojewódzkiej?
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Pani Dominika Sidor  - Kierownik RPG: załącznik graficzny jest dobrze sporządzony
zgodnie z ustawą. Plan jest jednolity pod względem opracowania graficznego.

Radny Marian Auron: odczytał § 2. Granice obszaru objętego planem obejmują tereny
nieruchomości oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki nr 903/2, 904/1, 904/2, 905,
906,  858  i  w  części  892,  położone  przy  Ośrodku  Kultury  w  Sejnach,  w  granicach
przedstawionych  na  załączniku  graficznym.  Zwrócił  się  z  pytaniem czy  działka  858  jest
położona przy Ośrodku Kultury?

Pani Dominika Sidor  - Kierownik RPG: Tak, jest położona. Jest to plan orientacyjny
niż dosłowny, który pomaga nam zlokalizować teren w przestrzeni miasta.

Pan  Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta:  katalog,  który jest  zapisany w
uchwale  jasno precyzuje wszystkim organom,  które mają  rozwiewać wątpliwości  prawne.
Tam wszystko jest. Zaufajmy sądom w Polsce w instytucjom, które nadzorują to. 

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała,  że
jeżeli  podejmiemy tą uchwałę ona trafi  do Wojewody gdzie będzie wnikliwie sprawdzana
przez wydział prawny i przez wydział infrastruktury. 

Radny Marian Auron: Poprosił o wypowiedź w tej sprawie radczynie prawną.

Pani Urszula Ćwiklicz – Radca Prawny Urzędu Miasta: Jest to określenie terenu, który
będzie  zagospodarowany  na  potrzeby  Ośrodka  Kultury.  Stwierdziła,  że  to  określenie  jest
trafne.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów podjęła uchwałę w sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów
przy Ośrodku Kultury w Sejnach przy ul. 1 Maja. (opinie komisji, głosowanie imienne oraz
uchwała w załączeniu).

Do pkt 17.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym są wolne wnioski i oświadczenia.

1. Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  w  sprawie
podłączania  dwóch  budynków  komunalnych  do  sieci  ciepłowniczej.  Były
opóźnienia w pracach.  Czy jest jakaś zmiana?

Pan  Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta:  Poinformował,  ze  wykonawca
realizuje wykonanie robót w swoim tempie. Poinformował, że jest to inwestycja wspólnot
mieszkaniowych. Miasto podciągnęło tam rury.
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Podziękował  mieszkańcom  Miasta,  którzy  złożyli  wnioski  w  ramach  „Czyste
Powietrze”.  Podziękował  pracownikom Urzędu Miasta  za  przeprowadzoną inwentaryzację
źródeł ciepła.

Do pkt 18.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska zamknęła obrady XXXIV Sesji Rady Miasta wypowiadając następujące słowa: 

„Zamykam obrady XXXIV Sesji Rady Miasta Sejny”.

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się
na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 
https://www.youtube.com/watch?v=vauMylYP-Eg

Przewodnicząca Rady Miasta

/ - / Jolanta Beata Bagińska

Protokołowała:                                                                                                
Danuta Wilkialis
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